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Lp. Zgłaszający   wniosek i 

data zgłoszenia 
Treść wniosku – interpelacji Odpowiedzialny za 

realizację 
    Sposób wykonania 

 1 2 3 4 

XXVII Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 5 listopada 2004 roku. 
1.  Radny Rady Miejskiej 

Wiesław Szczubełek 
U ujścia rzeki Omulwi do Narwi w Ostrołęce 
powstała tama śmieci. Przyczyniły się do 
tego bobry. Apeluję do Prezydenta Miasta o 
pomoc w usunięciu śmieci poprzez 
wypożyczenie samochodu dostawczego i 
paru ludzi do pomocy. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Ujście rzeki zostało oczyszczone ze śmieci przy pomocy pracowników 
Zakładu Obsługi Szkół i Aktywnego Zwalczania Bezrobocia. Akcję 
koordynowała Państwowa Straż Rybacka. 

2.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Proszę o udzielenie pisemnej odpowiedzi na 
następujące interpelacje: 
Zmienił się właściciel największego 
pracodawcy w mieście – Intercell S.A. Czy 
posiada Pan wiedzę na temat nowego 
podejścia w kwestii inwestycji, czy ta firma 
będzie inwestować, czy po kilku latach 
eksploatacja zaniknie. 

Prezydent Miasta 
Ostrołęki 

Zakup większościowego pakietu akcji spółki „Intercell” w wysokości 
66% zapowiedział fiński koncern Stora Enso.  
Administracja samorządowa nie jest organem mającym możliwości 
bezpośredniego oddziaływania na procesy gospodarcze oraz strategię 
inwestorów zagranicznych lokujących swoje inwestycje na naszym 
terenie. Poprzez działania marketingowo – promocyjne staramy się 
stworzyć maksymalnie korzystne warunki do inwestowania i w ten 
sposób aktywnie przyczyniać się do promocji gospodarczej naszego 
miasta.  

3.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Czy w II półroczu 2004 roku w tutejszym 
urzędzie pracownicy otrzymali podwyżki 
płac a jeżeli tak to proszę o informację o ile 
więcej zarabiają: stażyści, samodzielni 
referenci, inspektorzy, kierownicy 
wydziałów, wiceprezydenci miasta. 

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu  

W II półroczu 2004r. pracownicy Urzędu Miejskiego otrzymali 
podwyżki w wysokości brutto: stażyści – 100 złotych, referenci i 
inspektorzy – 200 złotych, dyrektorzy i kierownicy – 300 złotych oraz 
wiceprezydenci – 1500 zł.  

4.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W ostatnich miesiącach zmieniły się składy 
Zarządów spółek miejskich OPWiK i OPEC. 
Czy byli członkowie Zarządów otrzymują to 
samo wynagrodzenie? 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Zgodnie z wyjaśnieniem Prezesa OPEC –u z dniem 1 maja 2004 roku 
Pan Stanisław Mioduszewski został zatrudniony na stanowisku 
Głównego Specjalisty ds. ciepłownictwa z wynagrodzeniem niższym od 
wynagrodzenia, które otrzymywał wykonując funkcję Prezesa Zarządu 
Spółki. Nie podano obecnej stawki wynagrodzenia oraz wskaźnika 
procentowego obniżenia płacy z uwagi na obowiązek tajemnicy 
wynagrodzenia i ogólne przepisy o ochronie danych osobowych. 
Natomiast zgodnie z wyjaśnieniem Prezesa OPWiK-u z dniem 1 
sierpnia 2004 roku Pan Krzysztof Chojnowski powołany został na 
stanowisko Dyrektora ds. Techniki Usług i Rozwoju z wynagrodzeniem 
niższym od wynagrodzenia jakie otrzymywał wykonując funkcję 
Wiceprezesa Zarządu Spółki.  



  

5.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Ilu pracowników w ciągu ostatniego roku 
zostało zatrudnionych w Urzędzie Miejskim 
na czas określony, na czas nieokreślony, na 
umowę zlecenie, oraz w innym wymiarze. 

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu  

W ciągu ostatniego roku w Urzędzie Miejskim zostało zatrudnionych 26 
osób na czas określony, na czas nieokreślony 19 osób oraz na umowę 
zlecenie 3 osoby. W tym samym czasie 16 osób odeszło z pracy w 
Urzędzie.  

6.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Czy wobec pracowników urzędu, którzy 
koordynowali prace dotyczące pozyskania 
środków finansowych z funduszy 
zewnętrznych na projekty dotyczące ścieków, 
segregacji odpadów, które to poczynania 
spowodowały stratę ok. 2600 tys. złotych w 
finansach Miasta, zamierza Pan wyciągnąć 
konsekwencje służbowe. 

Prezydent Miasta 
Ostrołęki 

Informuję, iż nie zamierzam wyciągać konsekwencji służbowych wobec 
osób, które starają się o środki finansowe z zewnątrz, ponieważ sukcesy 
związane z pozyskiwaniem środków finansowych tych osób są znaczne 
(tj. RONDO w ul. 11 Listopada – Witosa – Stayera, SKRZYŻOWANIE 
Steyera – Sikorskiego, DROGA 61 - dotacja w ubiegłym i bieżącym 
roku, TERMOMODERNIZACJA SZKÓŁ – II LO, SP Nr 5, 
Gimnazjum Nr 1, ZSZ Nr 1, Internat I LO, ZS Nr 4 w 
Wojciechowicach, SP Nr 2, BUDOWA ul. Kaczyńskiej itd.) 
Szczegółowej odpowiedzi udzielono Panu radnemu pismem KRM – 
0562/3/2004 z dani 19.11.2004r.  

7.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Bardzo proszę o powołanie komisji w 
sprawie zbadania sprawy w szkołach 
odnośnie podziału środków finansowych z 
funduszu socjalnego, które są dzielone 
niezgodnie z regulaminem. 

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

O podziale środków z funduszu socjalnego decyduje powołana w danej 
szkole komisja. W ZSZ Nr 2 taka komisja się odbyła podejmując 
uczciwą decyzję w sprawie podziału środków finansowych również dla 
emerytów.  

8.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Na jakim etapie jest przygotowanie miasta do 
okresu zimy. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Do czasu rozstrzygnięcia przetargu, odśnieżaniem zajmował się Zakład 
Obsługi Oświaty i Aktywnego Zwalczania Bezrobocia. Obecnie miasto 
zostało podzielone na dwie części. Jedną z nich obsługuje firma FUKS 
ASP, drugą Zakład Usług Komunalnych – Wiesław Kisiel. 

9.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Dlaczego w szkołach do tej pory pracują 
nauczyciele, którzy przebywają na 
emeryturach, a tylu młodych ludzi po 
studiach jest bez pracy. 

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Każdy arkusz organizacyjny szkół zatwierdzam osobiście. Problem 
który Pan poruszył jest mi znany. W ostrołęckich szkołach pracują 
cztery osoby przebywające na emeryturze, ponieważ była taka potrzeba 
w związku z brakiem pedagogów do niektórych przedmiotów.  

10.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Kaczyński 

Czy jest możliwa zmiana ceny biletów za 
wjazd na giełdę samochodową w Ostrołęce. 
Aktualnie opłata wynosi 15 złotych jest jedną 
z droższych. Handel odbywa się poza giełdą 
bez opłaty. Gdyby obniżyć cenę wówczas 
wpływy do kasy miejskiej mogłyby 
wzrosnąć. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Uchwałą Rady Miejskiej Nr 316/XXXI/2004 z dnia 29 grudnia 2004 
roku wprowadzono nowe opłaty za wjazd na giełdę samochodową. 
Wynosi ona 10 złotych oraz wprowadzono opłaty za wjazd na prywatne 
giełdy w wys. 2,50 zł od samochodu.  



  

11.  Radny Rady Miejskiej 
Grzegorz Płocha 

Czy są prowadzone kontrole odnośnie 
spożywania napojów alkoholowych przed 
sklepami w naszym mieście. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Pracownicy Wydziału Promocji i Rozwoju Miasta wspólnie ze Strażą 
Miejską i Komendą Policji oraz członkami Miejskiej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, systematycznie 
przeprowadzają kontrole placówek ze sprzedażą napojów alkoholowych 
na terenie miasta Ostrołęki Przeprowadzone kontrole doprowadziły do 
poprawy sytuacji w mieście. Przy punktach sprzedaży alkoholu nie 
widać większych skupisk klientów. W br. ogółem skontrolowanych 
zostało 68 placówek prowadzących sprzedaż napojów alkoholowych. 
Szczegółowej odpowiedzi udzielono pismem KRM-0562/4/2004 z dnia 
19.11.2004r. 

12.  Radny Rady Miejskiej 
Grzegorz Płocha 

Kiedy zamierza się wykonać chodnik na 
ulicy Hanki Sawickiej – Dąbrowskiego. 

Wydział Inwestycji i Dróg Chodnik na ul. Hanki Sawickiej – Dąbrowskiego zostanie wykonany w 
2005 roku w ramach bieżącego utrzymania dróg. 

XXIX Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 10 grudnia 2004 roku. 
13.  Radna Rady Miejskiej 

Agnieszka Bałazy 
Zwracam się z prośbą do Prezydenta Miasta 
aby rozważyć możliwość namalowania 
pasów na jezdni na ulicy Brata 
Żebrowskiego. 

Wydział Inwestycji i Dróg Wniosek zostanie zaopiniowany na najbliższej Komisji ds. Organizacji i 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego przy spełnieniu warunków 
bezpieczeństwa ruchu drogowego podjęte zostaną prace projektowe i 
wykonawcze. 

14.  Radny Rady Miejskiej 
Marek Gogulski 

Czy jest coś wiadomo odnośnie zamknięcia 
jednego oddziału w „Intercelu”. Z moich 
informacji wynika, że niebawem zostanie 
zamknięty oddział celulozowni. 

Ryszard Załuska 
Prezydent Miasta 

Ostrołęki 

W sprawie tej informacji nic mnie nie jest wiadomo.  

15.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Proszę o udzielenie mi odpowiedzi na 
następujące pytania: 
Co jest przyczyną nierównego traktowania w 
kwestii remontów bieżących dróg i 
chodników między podmiotami, które 
posiadają w wieczystym użytkowaniu grunty 
miejskie. Wspólnota mieszkaniowa przy ul. 
Psarskiego 14, deklarowała 50% udział 
własnych środków i nie otrzymała 
dofinansowania z miasta, natomiast budynek 
prawie po sąsiedzku, bez deklaracji 
dofinansowania, otrzymał 100% wsparcie ze 
strony tut. urzędu. 

Wydział Inwestycji i Dróg Remonty bieżące dróg wykonywane były ze środków, które 
zaplanowane zostały na bieżące utrzymanie w 2004 roku. W związku z 
wygospodarowaniem wolnych środków finansowych wykonany został 
remont chodnika, który uwzględniony został w  priorytetach Rady 
Osiedla „Parkowe” na lata 2003-2006. Odpowiedzi w tej sprawie 
Spółdzielni Mieszkaniowej „Elektron”  udzielono pismem IWD.5541-
114/04 z dnia 16.11.2004r.  



  

16.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Jakie działania podjął Pan Prezydent w 
okresie od 1.01.2004r. do 30.06.2004r. w 
celu uchwalenia Powiatowego Planu 
Gospodarowania Odpadami. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Na wniosek Prezydenta Miasta projekt dot. segregacji odpadów został 
zaakceptowany przez Komitet Sterujący. Wniosek Miasta Ostrołęki 
wcześniej był pozytywnie oceniony przez Panel Ekspertów. Został 
zatrzymany przez Zarząd Województwa. Niepokój Zarządu 
Województwa jest spowodowany brakiem spokoju społecznego w 
przedmiotowym temacie oraz wątpliwościami czy Plan Gospodarki 
Odpadami będzie uchwalony przez Radę Miejską w Ostrołęce i gminy 
sąsiednie w przedstawionej wersji. Jest ustalona hierarchia planów. 
Ustawa, która przewiduje, że do 30 czerwca br. muszą być ustalone 
plany gminne, wojewódzkie i krajowe. Plan gminny był z opóźnieniem 
2 miesięcy stąd to się przedłużyło. Teraz taki plan będzie opiniował 
Zarząd Województwa Mazowieckiego a my czekamy na odpowiedź. 

17.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Dlaczego działania Urzędu Miasta w 
Ostrołęce w kwestii utrzymania technicznego 
obiektów oświatowych zmierzają do 
całkowitego unicestwienia ZSZ Nr 2 w 
Wojciechowicach. 

Ryszard Załuska 
Prezydent Miasta 

Ostrołęka 

W mieście w sprawie modernizacji szkół zostało dużo zrobione. 
Obiecuję, że ZSZ Nr 2 również doczeka się remontu. 

18.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Czy osoby, które ostatnimi dniami 
desygnował Pan Prezydent do pełnienia 
funkcji w radach nadzorczych spółek 
miejskich to najlepsi, czy jest to ukłon pana 
Prezydenta w stronę niektórych organizacji 
politycznych. 

Ryszard Załuska 
Prezydent Miasta 

Ostrołęka 

Osoby, które powołałem do Rad Nadzorczych w mieście posiadają 
zdany egzamin państwowy i nie są związane z polityką. 

19.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Czy władze miasta nie mogłyby 
zagospodarować budynku po hotelu dla 
pielęgniarek w najbliższym czasie. Moim 
zdaniem obiekt jest w dobrym stanie i 
mógłby służyć jeszcze ludziom.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Budynek przy starym szpitalu na obecną chwilę nie ma unormowanych 
uregulowań prawnych, sprawy są w trakcie załatwiania. Chętnie ten 
budynek przejmiemy zaś nie wchodzą w rachubę tam mieszkania 
socjalne ewentualnie komunalne.  

20.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Czy w szkołach, które są pod nadzorem 
miasta nie dałoby się wprowadzić ochrony, 
której zadaniem byłoby pilnowanie 
uczęszczających tam dzieci. Praktykuje się to 
w krajach Europy Zachodniej. 

Ryszard Załuska 
Prezydent Miasta 

Ostrołęka 

Jestem przeciwny, aby w szkołach została wprowadzona ochrona. 
Zamierzam niedługo w szkołach zainstalować monitoring i myślę, że 
takie rozwiązanie będzie lepsze niż wprowadzenie ochrony. 



  

21.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Chciałbym się dowiedzieć czy jest to zgodne 
z prawem aby Przewodniczącego Rady 
Miejskiej na uroczystościach reprezentował 
Prezydent Miasta. Taki precedens miał 
miejsce na uroczystości w Gimnazjum Nr 1, 
gdzie nadawano imię szkole uchwałą Rady 
Miejskiej i zamiast Przewodniczącego Rady 
Miejskiej reprezentował go Prezydent Miasta. 

Ryszard Załuska 
Prezydent Miasta 

Ostrołęka 

Nadanie szkole imienia jak mnie jest wiadomo w zeszłej kadencji Rady 
Miejskiej wykonywał również mój poprzednik. W przepisach jest, że 
takiego nadania może również dokonać Prezydent Miasta, który 
reprezentuje i wykonuje uchwały Rady Miejskiej.  

XXX Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 14 grudnia 2004 roku. 
22.  Radny Rady Miejskiej 

Krzysztof Majkowski 
Ile kosztuje emisja w Tygodniku Ostrołęckim 
stron dotyczących wydatkowania środków z 
gminnego i powiatowego funduszu ochrony 
środowiska i jakie wymierne korzyści miasta 
Ostrołęka osiąga z tego tytułu. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Publikacje są realizowane zgodnie z uchwałą Nr 109/XVI/2003 Rady 
Miejskiej w Ostrołęce z dnia 3 grudnia 2003r. w sprawie „Programu 
edukacji ekologicznej społeczeństwa Ostrołęki ze szczególnym 
uwzględnieniem selektywnej zbiórki odpadów”. Realizując obowiązek 
wynikający z uchwały miasto zawarło w dniu 30.06.2004r. umowę z 
„TO” na zamieszczanie artykułów ekologicznych na dwóch kolumnach 
druku miesięcznie poczynając od 1 lipca 2004 roku a kończąc 31 
grudnia 2004 roku. Koszt druku zgodnie z obowiązującymi stawkami 
publikacji wynosi 1500 zł netto miesięcznie i opłacany jest ze środków 
gminnego funduszu ochrony środowiska przeznaczonego na realizację 
edukacji ekologicznej.  

23.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Na otwartym spotkaniu z mieszkańcami 
miasta zorganizowanym w Ostrołęckim 
Centrum Kultury w dniu 29 listopada 2004 
roku, Pan Prezydent w trakcie jednej z 
wypowiedzi opowiadał o radnym miejskim, 
który swoją działalnością szkodzi miastu. 
Proszę o sprecyzowanie, na czym ma polegać 
szkodliwość działań tego radnego, jakie 
miasto Ostrołęka poniosło straty finansowe i 
moralne z tego tytułu, oraz o podanie 
nazwiska tego radnego.  

Prezydent Miasta 
Ostrołęki 

Celem wypowiedzi, którą Pan analizuje, była chęć zwrócenia uwagi na 
konieczność popierania niezwykle ważnych dla naszego miasta 
projektów przez jak największą liczbę radnych. Szczególnie ma to 
ogromne znaczenie, jeżeli decyzje w tych sprawach zapadają poza 
Ostrołęką. Nie można w prosty sposób zmierzyć strat finansowych i 
moralnych, jakie miasto ponosi w wyniku tworzenia atmosfery 
nieprzychylnej dla władz Miasta. Nie mogę podać nazwiska radnego, o 
którym wspomniałem na spotkaniu z mieszkańcami Ostrołęki z uwagi 
na to, że osoba relacjonująca to zdarzenie nie upoważniła mnie do 
takiego działania. 



  

24.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W dzienniku „Rzeczpospolita” z dnia 
14.12.2004r. ukazało się ogłoszenie 
dotyczące zaproszenia do rokowań w sprawie 
zakupu akcji Zespołu Elektrowni Ostrołęka 
S.A. Co Pan Prezydent zamierza zrobić w tej 
sprawie oraz jakie działania zamierza podjąć 
tutejszy urząd aby pracownicy ZEO S.A. 
czuli się bezpiecznie w swoim mieście. 
Proszę u udzielenie pisemnej odpowiedzi. 

Prezydent Miasta 
Ostrołęki 

Na najbliższej Sesji Rady Miejskiej tj. 29.12. 2004r. Prezes Zespołu 
Elektrowni Ostrołęka, Pan Roman Czerwiński przedstawi sytuację 
zakładu, jak również pracowników tam zatrudnionych. Jeżeli po tym 
wystąpieniu będzie miał Pan pytania, to odpowiedzi udzielę podczas 
Sesji.  

25.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Jaka jest cena publikacji zlecanych 
zamieszczanych w Tygodniku Ostrołęckim 
Nr 50/1292. Proszę o udzielenie mi 
odpowiedzi w rozbiciu na poszczególne 
artykuły zamieszczane przez Urząd Miasta. 
Uważam, że taka polityka promocyjna dla 
mieszkańców miasta to propaganda, a nie 
promowanie. Po co promować miasta wśród i 
wobec ich mieszkańców. Bardzo proszę o 
odpowiedź na piśmie. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Koszt zamieszczonej w „Tygodniku Ostrołęckim „ Nr 50/1292 
informacji wyniósł 1190 złotych, zaś cykl artykułów poświęconych 
funduszom ekologicznym będzie kosztował 1500 złotych za dwie strony 
w miesiącu.  

XXXI Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 29 grudnia 2004 roku. 
26.  Radna Rady Miejskiej 

Agnieszka Bałazy  
Bardzo proszę o poprawienie zniszczonej 
tablicy informacyjnej oraz znaku drogowego 
na osiedlu „Pomian”. Kierowcy nie są 
doinformowani jak mają się poruszać w tym 
rejonie miasta. 

Wydział Inwestycji i Dróg Znak drogowy U-3c został zniszczony przez samochód, który w skutek 
nadmiernej prędkości przejechał krawężnik następnie chodnik i 
zniszczył znak (tablicę „sierżant”) znak został naprawiony 30.12.2004r.  

27.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Jarosik 

Jaka jest przyczyna, że w kranach w naszych 
domach płynie śmierdząca woda. Bardzo 
proszę o odpowiedź pracownika OPWiK w 
Ostrołęce. 

Krzysztof Chojnowski – 
Wiceprezes OPWiK 

Instytucją sprawująca bieżący nadzór nad jakością wody przeznaczonej 
do spożycia jest Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny, który 
okresowo przedkłada oceny o jakości wody pitnej. Informacje te 
zamieszczane są niezwłocznie na stronie internetowej Miasta. Ostatnia 
ocena dokonana przez PPIS nie daje podstaw do stwierdzenia, że woda 
przesyłana odbiorcom poprzez miejską sieć wodociągową może 
stanowić zagrożenie bakteriologiczne lub posiada trujące właściwości. 

28.  Radny Rady Miejskiej  
Andrzej Kania 

Dlaczego władze Ostrołęki nie są 
zainteresowane programem „Przejrzysta 
Polska”, który powstał pół roku temu.  

Ryszard Załuska 
Prezydent Miasta 

Ostrołęki 

Miasto Ostrołęka zgłosiło akces do programu „Przejrzysta Polska”.  



  

29.  Radny Rady Miejskiej 
Sławomir Kot 

Zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta 
Miasta, aby podjął Pan jakieś działania w 
sprawie możliwości uczestniczenia rodziców 
w treningu swoich dzieci na basenie 
miejskim w Ostrołęce. 

Ryszard Załuska 
Prezydent Miasta 

Ostrołęki 

Z informacji uzyskanych od Dyrektora Witolda Nola,  przebywanie 
rodziców na treningu ich dzieci jest niebezpieczne. Rozważona zostanie 
możliwość obserwacji dzieci uczestniczących w treningu od strony 
kawiarni, która znajduje się na basenie.  

30.  Radny Rady Miejskiej 
Lech Wołczuk 

Chciałbym zgłosić problem mieszkańców 
ulicy Kościuszki i instytucji urzędujących 
przy tej ulicy w sprawie parkowania 
pojazdów. W godzinach szczytu nie ma 
miejsca do zaparkowania pojazdu. Zgłaszam 
propozycję, aby w I kwartale 2005 roku 
wybudować parking na ok. 30-40 miejsc 
postojowych ze środków utrzymania 
bieżącego w tym rejonie miasta. 

Ryszard Załuska 
Prezydent Miasta 

Ostrołęki 

Parking zostanie wybudowany ze środków bieżącego utrzymania dróg 
w 2005 roku, co rozwiąże istniejący problem parkowania pojazdów 
przy urzędujących tam instytucjach.  

31.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Czy ostatnie informacje dotyczące jakości 
wody w sieci miejskiej nie stwarzają podstaw 
do stwierdzenia, że w naszym mieście istnieje 
zagrożenie bakteriologiczne, a także czy nie 
ma zagrożenia, że mieszkańcy mogą zatruć 
się wodą pitną. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Instytucją sprawującą bieżący nadzór nad jakością wody przeznaczonej 
do spożycia przez ludzi jest Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny, 
który okresowo przedkłada oceny o jakości wody pitnej. Informacje te 
zamieszczane są niezwłocznie na stronie internetowej Miasta. Ostatnia 
ocena dokonana przez PPIS w dniu 5 stycznia 2005 roku nie daje 
podstaw do stwierdzenia, że woda przesyłana odbiorcom poprzez 
miejska sieć wodociągowa może stanowić zagrożenie bakteriologiczne 
lub posiada trujące właściwości. 

32.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Czy informacja, której udzielił w artykule z 
ostatniego wydania „Tygodnika 
Ostrołęckiego” prezes OPWiK dotycząca 
nieakceptowanego zapachu wody pitnej 
wynika z opracowania pana Biłozora z 19 
marca 2004r. (przyjęta protokołem przez 
komisję rewizyjną w dniu 28.10.2004r.) czy 
jest wynikiem nowego opracowania ww. 
naukowca dot. jakości wody w mieście.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

OPWiK zlecił Panu dr Biłozorowi wykonanie badań układu 
technologicznego SUW Kurpiowska w grudniu 2004 roku. Badania 
organoleptyczne i fizykochemiczne przeprowadzone były w celu 
określenia przyczyn występowania obcych zapachów w wodzie ze stacji 
uzdatniania wody. OPWiK dokona również dodatkowych badań 
mikroskopowych w styczniu 2005r. wraz z badaniami nad możliwością 
i celowością zmiany środka dezynfekującego z podchlorku na 
dwutlenek chloru (w procesie biologicznej nitryfikacji) jako środka 
poprawiającego organoleptyczne właściwości wody. 



  

33.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Dlaczego Urząd Miejski w okresie od 
30.12.2002r. (termin odbioru końcowego 
stacji uzdatniania wody) do dnia dzisiejszego 
nie przekazał na majątek OPWiK 
zakupionych urządzeń z wyposażenia 
technologicznego SUW-u, czy od tego 
majątku naliczane było umorzenie lub 
amortyzacja? Czy na użytkowanie ww. 
majątku będącego własnością miasta zostało 
zawarte jakiekolwiek porozumienie.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Ostateczne rozliczenie zadania pn: „Modernizacja Stacji Uzdatniania 
Wody” w Ostrołęce przez Wydział Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska, dokonane zostało w dniu 31.12.2003r. po uzyskaniu przez 
Stację efektu ekologicznego. Na zwyczajnym Zgromadzeniu 
Wspólników OPWiK Sp. z o.o., które odbyło się w dniu 24.06.2004r. 
postanowiono o wniesieniu środków aportem na koniec 2004 roku. 
OPWiK pismem z dnia 27.12.2004r. wystąpił z wnioskiem o wniesienie 
aportem Stacji Uzdatniania Wody w części finansowanej przez Miasto 
na Zwyczajnym Zgromadzeniu, które odbędzie się w miesiącu kwietniu. 
Po przejęciu inwestycji koszty spółki w 2005 roku z tytułu naliczenia 
amortyzacji od miesiąca czerwca wzrosną o kwotę 157 tys. zł. 

34.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Kiedy na osiedlu „Pomian” w ulicy 
Zbożowej będzie realizowana inwestycja 
dotycząca podłączenia budynków 
mieszkalnych do kanalizacji sanitarnej? 

Wydział Inwestycji i Dróg Zgodnie z podziałem środków finansowych na inwestycje wspólne, 
pozytywnie zaopiniowanym przez Komisję Gospodarki Komunalnej i 
Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w Ostrołęce na posiedzeniu 
w dniu 20.04.2004r. zadanie pn. „budowa kanalizacji sanitarnej w ulicy 
Zbożowej” zostało przyjęte do realizacji w 2004 roku warunkowo, a 
realizacja uzależniona była od pozyskania środków funduszy ochrony 
środowiska i gospodarki wodnej. Szczegółowej odpowiedzi udzielono 
pismem KRM – 0562/6/2004 z dnia 12.01.2005r.  

 


